

Date: 20 October 2025

التاريخ: 20 أكتوبر 2025

Disclosures and Compliance Section Market
Operations Surveillance Department Abu Dhabi
Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال
 إدارة مراقبة عمليات السوق
 سوق أبوظبي للأوراق المالية
 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،

Subject: Notification of the appointment of Mark Paver as Chief Financial Officer of E7 Group PJSC ("the Company")

الموضوع: إشعار بتعيين مارك بافر رئيساً مالياً تنفيذياً
نتائج القرار الخطي المتداول الصادر عن مجلس
إدارة مجموعة إي 7 ش.م.ع ("الشركة")

Notice is hereby given that the Board of Directors of the Company has appointed Mark Paver as Chief Financial Officer, effective 21st October 2025. Mark joins E7 from Modon Group where he was Chief Financial Officer of Modon Properties. He has significant financial leadership experience with a strong background in public markets, strategic financial planning and extensive cross-sector experience across construction, industrials, logistics and technology

يُعلن بموجب هذا الإشعار أن مجلس إدارة الشركة قد قرر تعيين السيد مارك بافر في منصب المدير المالي التنفيذي، وذلك اعتباراً من 21 أكتوبر 2025

ينضم مارك إلى شركة إي 7 قادماً من مجموعة مدن، حيث شغل منصب المدير المالي التنفيذي لشركة مدن العقارية. ويتمتع بخبرة واسعة في القيادة المالية، وخلفية قوية في الأسواق العامة، والتخطيط المالي الاستراتيجي، بالإضافة إلى خبرة شاملة في عدة قطاعات تشمل الإنشاءات، والصناعات، والخدمات اللوجستية، والتكنولوجيا أما السيد فيصل أمود، المدير المالي التنفيذي المنتهية ولايته، فسيستحي عن منصبه لمتابعة فرص جديدة، وسيستمر في دعم شركة إي 7 بدور استشاري لمدة ثلاثة أشهر لضمان عملية تسليم سلسلة للمهام

Faizal Amod, the outgoing Chief Financial Officer, is stepping down to pursue new opportunities and will continue supporting e7 in an advisory role for the next three months to ensure a smooth handover process.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



سكرتير مجلس الإدارة
 كلينتون جينتي نوت
Clinton Genty-Nott
Board Secretary

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة: هيئة الأوراق المالية والسلع

E7 Group
 P.O. Box 39955
 Abu Dhabi, United Arab Emirates
 O: 600500877
 F: + 9712 5039 990
 HR.Group@E7group.ae
www.E7group.ae

Legal Name: United Printing & Publishing -
 Sole Proprietorship LLC
 License No. IN-10001722